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Dotyczy interpelacji z dnia 07 sierpnia 2021 r. (nr rejestru BRM-II003.134.2021)

Odpowiadając  na  interpelację  Pana  Włodzimierza  Bystrzyckiego  w  załączeniu  przekazuję

odpowiedzi Pana Dariusza Kubickiego - Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji.

                                                                                                 z up. PREZYDENTA MIASTA

                                                                                                           /-/ Krzysztof Szewc

                                                                                                          Zastępca Prezydenta



Pan

Włodzimierz Bystrzycki

Radny Rady Miasta Piły

 W odpowiedzi na interpelację nr BRM II 0003.134.2021 Radnego Miast Piły Pana Włodzimierza 

Bystrzyckiego informuję, że Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Pile jest w fazie opracowywania koncepcji 

rozbudowy stadionu, a w dalszej kolejności utworzenia programu funkcjonalno – użytkowego stadionu 

piłkarsko – żużlowego przy ul. Bydgoskiej w Pile. 

Planowany zakres modernizacji obiektu przy ul. Bydgoskiej będzie obejmował:

- budowę nowego parku maszyn z zapleczem dla zawodników oraz pomieszczeniami magazynowymi,

- podłączenie do MEC zaplecza sportowego i technicznego,

-  wymiana nawierzchni toru żużlowego, odwodnienie toru, wymiana band drewnianych oraz zakup nowych 

band pneumatycznych,

- przebudowę trybun wraz z wymianą siedzisk (szacujemy 5000 miejsc), 

- instalację nowego oświetlenia toru żużlowego oraz płyty boiska – min. 1800 luxów,

- powiększenie boiska piłkarskiego (tak by można było rozgrywać mecze juniorów), regulacja nie wpłynie na 

zmianę geometrii toru, którego wymiary pozostaną w zgodzie z regulaminem GKSŻ,

- modernizację ogrodzenia od strony ul. Bydgoskiej, co  usprawni m.in. wejście niepełnosprawnym kibicom,

- modernizację ogrodzenia od strony garaży i stawu,

- automatyczne nawodnienie płyty głównej boiska wraz z modernizacją studni głębinowej,

- regenerację płyty głównej boiska piłkarskiego,

- modernizację wieży sędziowskiej oraz termo-modernizację budynku administracji,

Szacujemy, że koszt w/w inwestycji wyniesie około 10 mln zł. Pieniądze na ten cel wyasygnuje gmina

Piła, przy zakładanym wsparciu Ministerstwa Sportu. Udział strony rządowej w finansowaniu tej przebudowy

będzie przedmiotem spotkania Pana Prezydenta Piotra Głowskiego z posłami  koalicji rządzącej Grzegorzem 

Piechowiakiem i Marcinem Porzuckiem.

Jednoczenie nadmieniam, iż w/w inwestycja nie ma żadnego wpływu na utrzymanie i 

funkcjonowanie bazy sportowo - technicznej  Zespoły Obiektów Sportowych  „Górne”.  Dyskusyjnym wydaje 

się wpis Pana Radnego a propos „degradacji kompleksu sportowego przy ul. Żeromskiego”.  Jak Pan 

zapewne wie, gmina i MOSiR od lat inwestują w te obiekty znaczące kwoty pieniędzy. Dzięki temu 

zaangażowaniu udało się w sposób  gruntowy przebudować  stadion lekkoatletyczny (powstał jeden z 

najlepszych tego typu obiektów w kraju),  przeprowadzić  termo-modernizację wieżyczki oraz wymienić 

parkiet na hali widowiskowej. Tylko w 2020 roku za 250 tysięcy złotych MOSiR wymienił oświetlenie na hali 

widowiskowej,  dostosowując tym samym ten obiekt do wymogów stacji telewizyjnych.  Pod płytą boiska 

piłkarskiego – o czym Pan nadmienia w interpelacji – zamontowano nowoczesny system nawadniania. 



Podobny system – wiosną 2021 roku – zostanie zamontowany także na skarpach stadionu, co powinno 

przyczynić się do szybszego rozrostu posadzonych tam roślin.  

Zresztą w najbliższych miesiącach i latach inwestycji na ZOS Górne MOSiR planuje więcej, jak choćby 

budowa pełnowymiarowego boiska piłkarskiego, ze sztuczną nawierzchnią, oświetleniem, trybunami oraz 

zapleczem socjalnym.

Ze sportowym pozdrowieniem

                       

                                                                                                                                 DYREKTOR 

                                                                                                                              MOSiR w Pile

                                                                                                                      /-/ mgr Dariusz Kubicki


